
Izraelskí vedci tvrdia, že v lete príde nová,
nebezpečnejšia forma koronavírusu

16. mája 2022    Krátke správy

Zdá sa, že koronavírusový summit, zvolaný americkým prezidentom Bidenom, začína prinášať prvé vedecké

plody. Laici aj vedci, upozornení prezidentom, že Covid sa neskončil, začali zrejme viac bdieť a prvé

lastovičky vedeckej bdelosti, ktoré nám vopred mávajú z jesenných krajín našej budúcnosti, už prileteli.

Izraelskí vedci, profesor Ariel Kushmaro z Ben Gurion University a doktorka Karin Yianivová sa domnievajú,

v článku, ktorý publikovali v Science of the Total Environment, že variant delta ochorenia Covid-19

nezmizol, ani napriek šíreniu variantu omikron. Podľa vedcov nás čaká už toto leto, omnoho nebezpečnejšia

a virulentnejšia forma koronavírusu.

Noviny Jerusalem Post preto varujú čitateľov, aby „nevyhadzovali nepoužité rúška“, pretože delta sa

môže vrátiť.

Na základe štúdií odpadových vôd na prítomnosť rôznych variánt Covid-19 izraelskí vedci predpovedajú

príchod ďalšej „vlny“ infekcií, ktorá sa má začať už toto leto. Majú podozrenie, že omikron, ako aj možné

ďalšie subvarianty, môžu čoskoro zmiznúť a budú nahradené odolnejšou deltou. Akonáhle slabý omikron

zmizne, bude nahradený nebezpečnejšou formou:

„Náš výskum ukazuje, že pandémia neprešla a skôr či neskôr sa objaví ďalšia vlna prípadov, s

najväčšou pravdepodobnosťou v lete alebo na konci leta,“ – poznamenal prof. Kushmaro. Dodáva,

že to neplatí len pre Izrael a nebezpečenstvo je medzinárodné: „Delta predstavuje väčšiu hrozbu, ako

sa všeobecne predpokladá.“

Vedec z Ben Gurion University priznal, že výsledok jeho výskumu bol prekvapením. Očakávalo sa, že tak,

ako to bolo v minulosti, keď sa objavil jeden variant a druhý zanikol, bude prebiehať aj vývoj koronavírusu.

To však zrejme ešte nevedeli, že Joe Biden zvoláva summit. Tentoraz to však nie je tak, ako boli vedci

zvyknutí, čo podľa jeho názoru demonštruje väčšiu schopnosť delty prežiť. Špecialista má podozrenie, že

kmeň sa stále šíri, ale vo všeobecnosti nie je zistený, čo sa nazýva „skrytý obeh“.

Musíme dať vedcovi za pravdu. Tento „skrytý obeh“ je podľa našich pozorovaní niekedy natoľko skrytý, že

ho má problém postrehnúť a rozoznať od nádchy aj ten, kto je ním nakazený. O to väčšia vďaka patrí

vedcom, ktorí dokážu vírus odhaliť a prichytiť ho vždy vtedy, keď to ekonomická, politická a ideologická

situácia naviac vyžaduje. Podľa všetkého to bude na jeseň, keď sa možno perspektíva zimy bez ruského

plynu a ropy, stane viac stresujúcou.

O tom, že s podobným očakávaním sú uzrozumení nielen izraelskí vedci, svedčí výrok poľského člena

Najvyššej lekárskej rady, Dr. Paweła Grzesiowského: „Na základe predbežných výsledkov štúdie
možno očakávať, že hladiny omikronu budú klesať, kým nebude eliminovaný, zatiaľ čo variant
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delta si zachová svoj záhadný cyklus, ktorý môže byť spôsobený priaznivejšími biologickými
vlastnosťami alebo neznámym vektorom.“

Pokiaľ mal na mysli tým „vektorom“ určité laboratóriá v „nemenovanej spriaznenej podmocnosti“,

ako povedal agent W4C – Cyril Juan Borguette, tak ten môže byť skutočne veľmi „záhadný“.

Zvláštne je, že profesor Kushmaro uvádza: „Napriek úsiliu o očkovanie v Izraeli, kde veľká časť
populácie bola zaočkovaná prvou až štvrtou dávkou vakcíny, a napriek vysokej miere infekcie
predchádzajúcimi variantmi, variant omikron sa teraz zakorenil v Izraeli.“ 

Je to konšpirátor a popierač vakcinácie? Alebo naopak: Treba novú, lepšiu vakcínu a ďalšie dávky?

Zaočkovaní, nevešajte hlavu, raz to už predsa musí vyjsť! Možno už toto leto…
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